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ZÁPIS Z 21. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ UJEP 
 
Datum konání: 11. června 2024 
Přítomni: Ing. Patrik Balcar, Ing. Vít Černohlávek, Ph.D.; Bc. Vladimír Macháček.; doc. Ing. Ludmila Nováková, 
Ph.D., doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; Ing. Martin Svoboda, Ph.D., doc. Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D., 
Ing. Tomáš Vlach 
Omluveni: Ing. Elena Střihavková, Ph.D.; 
Hosté: doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D., Ing. Pavel Houška, Ph.D., Ing. Bc. Vladislav Síťař Ph.D. 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Schválení Disciplinární komise FSI  
4. Schválení Výroční zprávy o činnosti fakulty za rok 2023 
5. Jednací řád AS FSI 
6. Ekonomické záležitosti 
7. Různé 
8. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 8:30 hodin v budově CEMMTECH, FSI zahájil předseda senátu Jan Novotný. Konstatoval, že je 
přítomno sedm členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Novotný předložil ke schválení návrh programu jednání, kterém doplnil o schválení 
zápisu z minulého zasedání,   
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen [83]. 
 
Předseda senátu, vyzval senátory k připomínkám k zápisu z 20. zasedání AS FSI. Zápis byl bez připomínek.  
 
 
Ad 3) Děkan, Jaromír Cais, předložil ke schválení Disciplinární komisi FSI pro funkční období 15. 6. 2024 do 14. 
6. 2026.  
 
Návrh usnesení [84]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje Disciplinární komisi FSI ve složení:  
Akademičtí pracovníci: doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D. (ÚTM); Ing. Bc. Vladislav Síťař, Ph.D. (ÚSE); Mgr. Pavla 
Čechalová (ÚSE). 
Studenti: Ing. Patrik Balcar; Kate Hellerová; Bc. Vladimír Macháček.  
Náhradníci: doc. Ing. Nataša Náprstková, Ph.D. a Ing. Tomáš Vlach. 
Pro funkční období od 15. 6. 2024 do 14. 6. 2026.“ 
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Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen [84]. 
 
 
Ad 4) Děkan, Jaromír Cais, předložil ke schválení Výroční zprávu o činnosti FSI za rok 2023. 
Senátorka Jaroslava Svobodová vznesla své připomínky, především k formální stránce.  
Dále bylo probíráno organizační schéma a jeho nepřehlednost. 
 
Přišla senátorka Ludmila Nováková v 8:43. 
 
Návrh usnesení [85]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje Výroční zprávu o činnosti Fakulty strojního inženýrství UJEP pro rok 2023.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen [85]. 
 
 
Ad 5) Předseda senátu, Jan Novotný, přednesl Jednací řád FSI UJEP, který byl okomentován právním oddělením 
UJEP, přímo tedy Mgr. Kalhousovou. Proběhla diskuze ohledně JŘ FSI UJEP, ze které vyplynulo, že bude 
doplněna věta do článku 2 o bod č. 9) Záznam bude přístupný z internetových stránek Akademického senátu 
pro členy akademické obce FSI UJEP.  
Senát bere na vědomí. 
 
Dále předseda senátu, vyzval senátorku Jaroslavu Svobodovou o předložení ekonomické komise na další zasedání 
AS FSI. Sám předseda senátu připraví k předložení legislativní komisi.   
 
 
Ad 6) Tajemník, Pavel Houška, informoval o aktuálním finančním čerpání fakulty. V rámci FRIMu FSI bude 
předložena návrh vedení UJEP k možnosti předfinancování k rekonstrukci střechy na budově H, jelikož je střecha 
v havarijním stavu. Jelikož ve FRIMu UJEP není dostatek financí, navrhne vedení FSI možnost dofinancovat 
z FRIMu FSI a příští rok by se finance vrátily zpět z FRIMu UJEP.  
Informoval o mzdových pásmech na univerzitě, které se nyní připravují kvůli mzdové kohezi. Člen akademické 
obce, Vladislav Síťař, se dotazoval na termín implementace. Nejdříve musí dojít k úpravě mzdového vnitřního 
předpisu, nejspíše začátek roku 2025.  
Senát bere na vědomí. 
 
 
Ad 7)  
a) Děkan, Jaromír Cais, informoval senátory o prezentaci FSI a navozování kontaktů a možností spolupráce 
při návštěvě Technologické fakulty Jihočeské univerzity, dále pak při návštěvě Střední průmyslové školy – 
Resslova a Střední průmyslová škola Ostrov. Dále informoval, že na FSI probíhají exkurze pro studenty ZŠ a SŠ, 
zároveň všem, kteří se podíleli a podílejí na organizaci poděkoval. Fakulta byla prezentována i na akci „LUSK“ 
Kulturního domu Ústí nad Labem.  
Senát byl informován o podpisu smlouvy s firmou ČEZ, finanční dotace pro UJEP.  
V rámci interních grantů byly podány pouze dvě přihlášky.  
Senát bere na vědomí. 
 
Senátorka Ludmila Nováková vznesla dotaz na smlouvy s firmou ČEZ, jaký podíl jde na FSI (pro FSI je určeno 
3,5 mil. Kč); Dále se dotázala pana děkana na Oborovou radu FSI, zda již bylo požádáno změnu. Tato změna byla 
podána minulý týden prostřednictvím vedení UJEP.  
Senát bere na vědomí. 
 
b) Předseda senátu, Jan Novotný, pozval senátory a senátorky na vystoupení Ivy Bittové, které se koná v pátek 
14. 6. od 13:00 hod. Domě umění Ústí nad Labem.   
Senát bere na vědomí. 
 
 



Zápis z 21. zasedání AS FSI ze dne 11. 6. 2024  Stránka 3 z 3 
 

c) Senátor, Martin Svoboda pozval všechny přítomné na konferenci EVM, která začíná zítra, tj. 12. 6. 2024 v C322 
v 9:00 hod.  
Senát bere na vědomí. 
 
d) Děkan pozval členy a členky AS FSI na turistický výlet, který se bude konat dne 27. 6. 2024 (jedná se o výlet 
cca 10 km a na cca 3 hodiny).  
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 8) Předseda senátu Jan Novotný poděkoval přítomným za účast. Připomněl senátorům, že příští 
řádné zasedání AS FSI se bude konat dne 10. 9. 2024, v 8:30 hod., v zasedací místnosti C322. Dále bylo 
konstatováno, že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 83 a č. 85. 
  

Zapsala: Šárka Fockeová 

 
 
V Ústí nad Labem dne 11. června 2024 
 
 
 
               doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
 
Příloha č. 1 Návrh disciplinární komise FSI 
Příloha č. 2 Výroční zpráva o činnosti FSI za rok 2023 
Příloha č. 3 Stále komise 
Příloha č. 4 Návrh JŘ AS FSI 


